
                            R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI HUEDIN                  

                P R O C E S  -  V E R B A L 

Încheiat azi 27.04.2021 cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului Local Huedin. 

            Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune realizându-se în 

conformitate cu  O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

 Consilieri total 15, consilieri prezenţi 14, consilieri absenți 1(Simplicean Horea Dan). 

          Dl. Secretar Cozea Dan supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 

19.04.2021 și se aprobă în unanimitate. si solicită desemnarea unui președinte de ședință pentru ședinta de 

astăzi 27.04.2021 care să îl înlocuiască pe dl. Simplicean Horea care este absent de la ședință. 

 Dl. Consilier Matiș Horea propune ca  președinte de ședință pentru ședința din data de 27.04.2021 

pe d.na viceprimar Buzaș Fekete Maria, propunere care se aprobă în unanimitate. 

Dl. Secretar Cozea Dan solicită introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de hotărâre privind 

aprobarea numirii administratorului definitiv pentru intreprinderea publică  Salubriterm Serv S.R.L, în 

persoana d-lui Edveș Călin Florin, numit administrator provizoriu în data de 06.10.2020, urmând ca data 

expirării mandatului să fie 06.10.2024, reluarea procedurii de selecție a unui număr de doi administratori 

pentru intreprinderea publică Salubriterm Serv S.R.L, si înregistrarea mențiunilor referitoare la 

administratorul definitiv desemnat dl Edveș Călin Florin la Oficiul Registrului Comerțului Cluj.  

            D.na Viceprimar supune la vot introducerea pe ordinea de zi a noului proiect de hotărâre și se 

aprobă în unanimitate.  

 Dl. Consilier Farkaș Marius menționează că a depus un proiect de hotărâre și nu a apărut pe 

ordinea de zi. 

 Dl.Secretar Cozea Dan acordă lămuriri, arătând că pentru a putea intra pe ordinea de zi, orce 

proiect de hotărâre are nevoie de referatul compartimentului de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al primarului, sens în care proiectul de hotărâre a fost transmis, până la data ședinței  aceste 

referate nefiind încă depuse, fapt pentru care proiectul de hotărâre  nu a putut intra în dezbatere în cadrul 

acestei ședințe. 

 Dl. Farkaș Marius arată că au trecut 30 de zile de la  depunerea proiectul de hotărâre, 

compartimentul de specialitate trebuia să depună referatele. 

 Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă cu  13 voturi pentru și un vot împotrivă Farkas Marius 

pe motivul neintroducerii pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre  menționat anterior. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea atribuirii în 

gestiune directă a activităţilor specifice serviciului de salubrizare, respectiv activitătile de măturat, spălat, 

stropirea şi întreţinerea căilor publice către societatea SALUBRITERM SERV S.R.L., din subordinea 

Consiliului Local al Orașului Huedin. 

Dl. Consilier  Achim Călin solicită clarificări cu privire la înțelesul unor termeni din contract 

respectiv pavaj rosturi bitumate, lămuriri acordând d.na viceprimar și d.na Capota Ancuta arătând că 

modelul de contract este întocmit conform prevederilor legale în vigoare, fiind vorba de suprafețe asfaltate 

sau neasfaltate inclusiv cele cu pavaj. Răspunde de asemenea d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la 

periodicitatea lunară a serviciilor de măturat, arătând că aceste date sunt prevăzute în Caietul de Sarcini, 

menționând că Lunea, Marțea, Miercurea se face o data pe lună. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea  atribuirii în 

gestiune directă a activităţilor specifice serviciului de salubrizare, respectiv activitățile de deratizare, 

dezinsecție și dezinfecție a orașului Huedin, către societatea SALUBRITERM SERV S.R.L 



Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de 

venituri și cheltueili pe anul financiar 2021  la SC  TETAROM  SA Cluj. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea în condițiile legii, a achiziţionării 

de servicii de consultanţă juridică şi de reprezentare a intereselor orașului Huedin, a Consiliului Local al 

orașului Huedin, și a Instituţiei Primarului Orașului Huedin, în dosarul cu nr. 4620/117//2020 și în dosarul 

cu nr. 2688/117/2020, iar cheltuielile legate de aceste servicii se vor suporta din bugetul local al orașului 

Huedin.  

Dl. Primar răspunde d.nei Oana Goga Raluca cu privire la reprezentarea în instanță de către un 

consilier juriric din cadrul instituției arătând că, complexitatea celor două cauze este una ridicată 

preferându-se varianta contractării unor sevicii prin  avocat specializat în astfel de litigii. 

 Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că de ce nu se spune că, consilierul juridic nu este 

capabil să reprezinte cele două cauze. 

 Dl. Primar subliniază complexitatea cauzelor, arătând că litigiul vizează contractele de salubrizare 

pentru populație, taxa specială pentru salubrizare, considerând că, complexitatea litigiului necesită asistență 

juridică specializată. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi pentru și 1 împotrivă dl. Ciota 

Marius Iosif care își motivează modalitatea de vot considerând că există juriști angajați, iar cei care au 

întocmit Caietul de sarcini să -și asume. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea virării 

cuantumului de 3450 lei /lunar la bugetul de stat, reprezentând echivalentul a minimum 50% din salariul de 

bază minim brut pe ţară garantat în plată înmulţit cu numărul de locuri de muncă în care nu s-au angajat 

persoane cu handicap, aprobarea  sumei de 3450 lei/lunar reprezentând diferenţa până la nivelul sumei de 

6900 lei, pentru achiziţionarea, pe bază de parteneriat, de produse sau servicii realizate prin activitatea 

proprie a persoanelor cu handicap angajate în unităţi protejate autorizate. 

D.na consilier Goga Oana Raluca consideră că s-ar face economii dacă ar fi angajate în intituție 

persoane cu handicap. 

 Dl. Primar acordă lămuriri suplimentare menționând că proiectul de hotărâre vizează o procedură 

pentru evitarea pierderii de bani, urmând a se realiza parteneriate cu firmele de profil care angajează 

persoane cu handicap, apreciind că d.na Goga Oana Raluca are dreptate. 

 Dl.Consilier Matiș Horea arată că această procedură se aplică și la școli, la 50 angajați trebuind 

angajată o persoană cu handicap sau alte variante, în sensul de achiziție de produse de la firme specializate 

care angajează aceste persoane, fiind greu de aplicat varianta inițitală în conditiile în care numărul de 

posturi este fix, de obicei alegându-se formulele de colaborare cu aceste firme. 

D.na Consilier Stîngă Mariana menționează că la angajare nu se pot introduce condiții 

discriminatorii. 

 Dl. Consilier Antal Ștefan menționează că, contează la angajare și gradul de handicap al persoanei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea preluării ca 

venit în Bugetul de venituri proprii și subvenții pe anul 2021 sursa E al Liceului Teoretic O.Goga Huedin, 

in contul E.40.15.01-Sume utilizate din excedentul anului precedent pentru efectuare de cheltueli-Secțiunea 

de Funcționare din contul 82E9800-”Excedent al bugetului activităților finantate integral din venituri 

proprii înființate pe lângă instituțiile publice din administrația publică locală”, a sumei de 46.327 lei.Se 

supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea preluării ca 

venit în Bugetul de venituri proprii și subvenții pe anul 2021 sursa F al Spitalului Orășenesc Huedin, în 

contul F.40.15.01-Sume utilizate din excedentul anului precedent pentru efectuare de cheltueli-Secțiunea de 



Funcționare din contul 82F9800-”Excedent al bugetului activităților finanțate integral din venituri proprii 

înființate pe lângă instituțiile publice din administrația publică locală”, a sumei de 50.000 lei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă in unanimitate. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ,,Modernizare drumuri în Cetatea Veche din oraşul 

Huedin, judeţul Cluj,,. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif solicită clarificări cu privire la finanțarea cheltuielilor neeligibile 

de la bugetul orașului, și de ce nu sunt cuprinse în proiect. 

Dl. Dezsi Norbert menționează că aceste cheltuieli neeligibile sunt acoperite din bugetul local.

 D.na Consilier Goga Oana Raluca întreabă de ce nu sunt cuprinse în proiect, fiind vorba de o 

cofinanțare. 

Dl. Dezsi Norbert arată că, cheltuielile sunt defalcate pe capitole. 

Dl. Primar menționează că aceste cheltuieli sunt cuprinse în proiectul inițial, fiind valoarea de 

început al proiectului, trebuind realizat proiectul. Menționează că după Sărbătorile Pascale firma va 

continua lucrările, urmând ca probabil în septembrie 2021 să fie finalizate. Se supune la vot proiectul de 

hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea casării, 

scoaterea din gestiune și scăderea din evidențele contabile a bunurilor propuse a fi casare la inventarul din 

31.12.2020 la Liceul Teoretic ,,Octavian Goga”  Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului local referitor la implicarea publicului în elaborarea sau revizuirea  planurilor de urbanism 

și de amenajare a teritoriului,  ale orașului Huedin. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif  felicită pe dl. Haș Paul în calitate de arhitect UAT Huedin pentru 

depunerea acestui proiect de hotărâre, arătând că a ridicat această problemă în luna decembrie. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii în 

condițiile legii a unui spațiu situat pe domeniul public al orașului Huedin, str. Vladeasa în fata imobilului 

deținut de SC Eniber Comimpex SRL, în suprafață de 36 mp.,care va fi folosit în exclusivitate pentru 

amplasarea unei  construcții provizorii tip terasă comercială, aprobarea Caietului de Sarcini si a 

conţinutului Contactului de închiriere a spaţiului. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif  arată că este ocupat deja acest spațiu. 

D.na consilier Stîngă Mariana  consideră că probabil are un contract anterior valabil. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif menționează că au avut contract pe o perioadă de timp, solicitarea 

vizând perioada 19.04.2021 – 19.11.2021. 

D.na consilier Goga Oana Raluca solicită să se susțină activitatea agenților economici din oraș. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif arată că se votează și este începută perioada, fiind vorba de o 

perioadă diferită, durata contractului fiind de 4 luni, întrebând pentru ce perioadă se face licitația, cererea 

fiind depusă din 19.04.2021, arătând că fiind deschisă terasa se supune la vot caietul de sarcini și dânsul nu 

va vota proiectul de hotărâre. 

D.na Viceprimar menționează că dl.Gabor Claudiu este azi la administrația pieței și nu poate aduce 

argumentări. 

Dl. Consilier Farkas Marius părăsește lucrările ședinței. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 9 voturi pentru 1 vot împotrivă Ciota Marius 

Iosif și 3 abțineri – Nicola  Anamaria,  Achim Călin, Arion Ilie, din 13 consilieri prezenți. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea  

Regulamentului propriu cuprinzând măsurile metodologice, organizatorice, termenele și circulația 

proiectelor de hotărâri cu caracter normativ care se supun adoptării Consiliului Local al orașului Huedin, 



județul Cluj. 

Dl. Secretar Cozea Dan acordă lămuriri cu privitre la acest proiect de hotărâre arătând că 

Regulamentul este un instrument de lucru în vederea instrumentării proiectelor de hotărâre care ajung în 

plenul consiliului, conținând reglementări  cuprinse în Codul Administrativ. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif solicită respectarea regulemantului consiliului în ceea ce privește 

convocarea ședințelor comisiilor de specialitate, în senul convocării mai repede a acestora. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 12 pentru si o abținere Goga Oana. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentul de organizare şi funcţionare a activităţii de voluntariat din cadrul Primăriei Oraşului Huedin 

şi al serviciilor publice din subordinea Consiliului Local al Oraşului Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi pentru. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea listei de 

priorități în repartizarea locuințelor sociale și locuințe construite din fondurile statului, aflate în proprietatea 

Statului Român administrate de Consiliul Local al orașului Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotarare și se aprobă cu 13 voturi pentru. 

D.na Viceprimar Buzaș Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea acordării 

scutirii impozitului/taxei pe clădire pentru clădirile prevăzute la art 456 alin (2) lit d) precum și pentru 

clădirile prevăzute la art 456 alin (2) lit s) din Legea nr 227/2015 privind Codul Fiscal, cu modificările și 

completările ulterioare, aprobarea criteriilor și procedurile de acordare a facilităţilor fiscale pentru clădirile 

prevăzute la art 456 alin (2) lit d) și lit s) din Legea nr 227/2015 privind Codul Fiscal, cu modificările și 

completările ulterioare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi pentru. 

D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea numirii administratorului 

definitiv pentru intreprinderea publică  Salubriterm Serv. S.R.L, în persoana d-lui Edveș Călin Florin, 

numit administrator provizoriu în data de 06.10.2020, urmând ca data expirării mandatului să fie 

06.10.2024, reluarea procedurii de selecție a unui număr de doi administratori pentru intreprinderea publică 

Salubriterm Serv S.R.L și înregistrarea  mențiunilor referitoare la administratorul definitiv desemnat dl 

Edveș Călin Florin la Oficiul Registrului Comerțului Cluj. 

D.na Consilier Stîngă Mariana citește rezultatul votului secret pentru numirea definitivă a d.lui 

Edveș Călin ca administrator la SC Salubriterm Serv S.R.L,  fiind 13 voturi pentru și nici unul împotrivă. 

Se prezintă informarea cu privire la îndeplinirea Hotărârilor Consiliului Local  pe luna martie 2021. 

Având în vedere faptul că dl. Pavel Călin în calitate de director SC Transim SA Huedin, având o 

problemă personală nu a mai putut rămâne la ședință, urmează ca aspectele privind Planul de administrare 

al SC Transim SA Huedin, să se discute la următoarea ședință. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif își exprimă nemulțumirea față de faptul ca de 3 luni a solicitat ca 

SC Transim SA să își realizeze un si-teu. 

Dl. Consilier Farkas Marius revine la lucrarile ședinței, menționând că toate Hotărârile pe luna 

martie au fost îndeplinite. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că directorul SC Transim Sa trebuie să iși prezinte 

planul de administrare. 

La diverse dl. Consiler Achim Calin ridică problema apei potabile privitor la înlocuirea 

conductelor. 

Dl primar menționează că în ședința viitoare va fi chemat directorul Sucursalei Companiei de Apa 

pentru această temă. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca solicită toaletarea copacilor din spatele blocului din str. 

Vladeasa. 

Dl. Matiș Călin răspunde d.lui Matiș Horea, arătând că este rezolvată problema privitoare la terenul 

de fotbal cu gazon sintetic, problema iluminatului. 



Dl. Consilier Ciota Marius Iosif solicită să se verifice garanția de 3 ani a lămpilor instalației  

nocturne, dl. Dezsi Norbert  menționând că în cazul persoanelor juridice garanția este de 2 ani. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif solicită montarea indicatoarelor aferente la trecerea de pietoni din 

zona pasajului, considerând că firma care a instalat semafoarele trebuia să remedieze această situație, fiind 

vorba de un drum european de pe care lipsesc indicatoarele esențiale. 

D.na. Consilier  Goga Oana Raluca solicită verificarea și luarea unor măsuri privitor la spațiul din 

jurul blocurilor din str. A.Iancu nr. 3, privitor la fundația acestui bloc. 

Dl. Dezsi Norbert  menționează că terenul de sub bloc este proprietatea privată a locatarilor. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin  răspunde d.nei Goga Oana Raluca cu privire la gunoiul imprăștiat 

în spatele acestui bloc,  arătând că asociația de proprietari trebuie să se implice în rezolvarea inclusiv a 

acestei probleme. 

D.na Viceprimar arată că în zonă nu este un punct de ridicare deșeuri dar poate fi pus un tomberon 

în acea zonă, arătând că dl. Pașcalău Vasile este administratorul asociației de proprietari, dl. Achim Călin 

intrebând dacă este vorba de pubelele noi. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif își exprimă nemulțumirea cu privire la situația drumului spre 

viitorul parc Tetarom, d.na Goga Oana Raluca menționând că se fac lucrări la rețeua de apă - canal în zona 

respectivă. 

Dl. Secretar Cozea Dan acordă lămuriri arătând că întradevăr SC Aqua Serv SRL, firma care 

execută lucrările de reabilitare a rețelelor de apă – canal a efectuat lucrări în zona străzii Oborului și B.N 

Antal, lucrări aproape finalizate,  urmând a se aduce terenul la starea inițiala într-un timp cât mai scurt 

posibil, solicitându-se menținerea circulației auto indifirent de conditiile meteorologice. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif își exprimă nemulțumirea cu privire la circulația pe str. Horea,  

arătând că nu se respectă indicatorul de oprire și staționare interzisă pe marginea DN1 unde este amenajată 

pista pentru biciclete. 

Dl. Primar consideră că Poliția Națională ar trebui să se implice mai mult în această problemă. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif consideră că ar trebui respectate regulie de circulație și pe str. 

Vlădeasa care este drum național, Poliția Rutieră trebuind să aplice sancțiuni pentru nerespectarea semnului 

de citculație interzis oprirea și staționarea. 

Dl. Primar consideră că ar trebui invitat șeful poliției la următoarea ședință. 

Dl. Secretar Cozea Dan acordă lămuriri arătând că Poliția Locală Huedin s-a implicat în 

descongestionarea și eliberarea circulației auto pe str. Vladeasa pe partea stângă spre Zalău, dispunându –se 

interzicerea opririi și staționării pe segmentul între str. Horea și str. Stadionului în urma desfășurării unui 

eveniment privat la un imobil din această zonă. 

Dl. Consilier  Matiș Horea Dorin  arată că și str. Poștei a fost aglomerată în ziua organizării pieței.

 Dl. Secretar Cozea Dan  acordă lămuriri arătând că fiind aglomerație în zona pieței în ziua de marți 

nu s-a permis circulația auto în zonă pentru a nu se crea blocaje, traficul rutier revenind la normal în scurt 

timp. 

Dl. Primar consideră că discuțiile constructive nu se realizează  prin rețelele de socializare sau prin 

poze, fiecare cetățean trebuind să dea dovadă de responsabilitate, considerând că trebuie subliniate lucrurile 

pozitive care există și care se fac. 

In încheiere dl. Primar urează tuturor ,, Sărbători Fericite’’.  

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru ce s-a încheiat 

prezentul proces verbal. 

  Preşedinte de şedintă,     Secretar General U.A.T, 

           Simplicean Horea – Dan                           Cozea Dan 

           ........................................                                                       ..........................................  


